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RIJN-EXCURSIE DER T. S. V. „JOHN TOMES". 

In aansluiting op hetgeen in het vorig T. v. T. omtrent boven-
staande Excursie is medegedeeld, volgt het zoo goed als definitieve 

programma hieronder, in zooverre gewijzigd, als zulks na ontvangst 

der brieven der te bezoeken professoren noodzakelijk, althans wen-

schelijk bleek. 
Ten bewijze, dat de ontvangst in de verschillende te bezoeken 

universiteits-steden een ongemeen hartelijke zal zijn, volgen hieronder 
eenige aanhalingen uit diverse ontvangen brieven: 

Prof. Dr. Georg Blessing te Heidelberg schrijft o.a.: „Es wird 
mich sehr freuen, Sie hier empfangen und Ihnen die klinischen Räume 
zeigen zu können. Da ich im Sommersemester wieder einen wissen-
schaftlichen Zyklus von Vorträgen für die prakt. Zahnärzte Badens, 
Hessens und der Pfalz abzuhalten beabsichtige, möchte ich Ihnen den 
Vorschlag machen, !dasz wir den Zeitpunkt für diesen Tag mit dem-
jenigen Ihres Hierseins zusammenlegen." 

Gezien de belangrijkheid van dit voorstel werd dan ook op initiatief 
van Dr. de Groot besloten twee dagen inplaats van één dag voor 
Heidelberg te reserveeren. 

Prof. Dr. Alfred Kantorowicz schrijft o.a.: „Ihre Anfrage ehrt mich 
sehr und es wird mir und meiner ganzen Klinik eine besondere Freude 
sein die holländischen Kollegen zu begrüssen. Sie können ganz auf 
uns rechnen in Hinsicht von Demonstrationen, Vorträgen und ähn-
lichen." 

Prof. Dr. Otto Loos te Frankfurt a/M. tenslotte schrijft: „Mit 
meinen Herren Mitarbeitern Fritsch, Feiler, Winkler freue ich mich 
auszerondentlich, dasz Sie auch Frankfurt zum Ziel Ihrer Exkursionen 
machen wollen. Wir werden gerne je nach der Dauer Ihres Aufent- 
haltes, welcher hoffentlich nicht zu kurz sein wird. Vorträge halten, 
und es wird auch die zahnärztliche Fachschaft der Studierenden ihren 
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holländischen Kommilitonen einen fröhlichen Empfang bereiten." 
Ook de I. Vors. der Stud. vereeniging schreef een enthousiasten 

brief, waarin hij o.a. zeide: „Die zahnärztliche Fachschaft an der 
Universität Frankfurt a/M. wird sich ausserordentlich freuen, ihre 
holländischen Kommilitonen hier begrüssen zu dürfen. Sie wird sich 
bemühen, Ihnen den Aufenthalt so angenehm und interessant wie mög-
lich zu gestalten und hofft, dasz Sie das schöne Frankfurt stets im 
bester Erinnerung behalten werden." 

Naar aanleiding van deze brieven is een nieuw programma opge-
steld, dat in hoofdzaak gelijk is aan het voorloopige en er alleen 
in enkele details van afwijkt; o.a. is de laatste week van Juni gekozen 
inplaats van de eerste week van Juli. 

Het programma luidt nu als volgt: 
Maandag 24 Juni: Utrecht—Bonn. Mittagessen te Bonn. 

Bezoek bij Prof. Kantorowicz, daarna Abend- 
essen. 
Logies en ontbijt te Bonn. 

Dinsdag 25 Juni: 	Bonn—Frankfurt am Main. Mittagessen te 
Frankfurt. Bezoek bij Prof. Loos. 
Logies en ontbijt te Frankfurt. 

Woensdag 26 Juni: Gereserveerd voor bezoek aan kliniek, stad en 
omgeving. 
Logies en ontbijt te Frankfurt. 

Donderdag 27 Juni: Frankfurt a/M.—Heidelberg. Mittagessen te 
Heidelberg. Bezoek bij Prof. Blessing. 
Logies en ontbijt te Heidelberg. 

Vrijdag 28 Juni: 	Gereserveerd voor het Congres. 
Logies en ontbijt te Heidelberg. 

Zaterdag 29 Juni: 	Heidelberg—Karlsruhe. 
Per autobus van de Ritter-fabriek naar Durlach. 
Bezoek aan de Ritter-fabriek, daarna Mittag-
essen. Des middags auto-tour door het Schwarz-
wald naar Baden-Baden. 
Logies en ontbijt te Baden-Baden. 

Zondag 30 Juni: 	Rustdag te Baden-Baden. 

Maandag I Juli: 	Terugreis Baden-Baden—Utrecht. 
Mittag- en Abendessen in den trein. 
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Er wordt 2e klasse gereisd; onderhandelingen met diverse reis- 
bureaux e.d. worden nog gevoerd over hotels etc. Een voorloopige 
raming der onkosten, omvattende: 

lo. alle treinreizen, 
2o. alle hotels (logies + ontbijt), 
3o. Mittagessen te Bonn (Ma.), Frankfurt (Di.), Heidelberg .(Do.) 

en op den terugreis in den trein, 
4o. Abendessen te Bonn (Ma.) en op de terugreis in den trein, 
50. Autobussen (voor zoover noodig) van de stations naar de 

hotels en klinieken en terug, 
is op f1. 100.— tot f1. 125.— te stellen. Hierbij komen dan nog de 
hier niet-vermelde maaltijden (in totaal 10), waarvan enkele zeker 
aangeboden worden (o.a. te Durlach). 

Opgaven van hen, die reeds na van hunne deelname definitief zeker 
zijn, worden gaarne schriftelijk ingewacht bij den Zen ondergeteekende. 

In het T. v. T. van 15 Mei a.s. wordt een uitgebreid programma 
gepubliceerd. 

Zorgt tijdig voor het in orde maken van Uwe passen! Een visum 
is voor Duitschland niet noodig! 

Alle gewenschte inlichtingen verstrekken gaarne: 

P. M. A. Huurman Jr., 
T. S. V. „John Tomes" h. t. praeses. 
Pieterstr. 1 - Utrecht. - Tel. 12097. 

W. C. VAN LUYN, 
T.S. V. „John Tomes" h. t. ab-actis. 
Fred. Hendrikstr. 54 - Utrecht - 10259. 



ACHTTIENDE JAARVERSLAG VAN DE NEDERL. VEREEN. TOT 
BESTRIJDING VAN HET TANDBEDERF UITGEBRACHT IN DE 
LEDENVERGADERING VAN 20 MAART 1929 TE AMSTERDAM. 

Mijnheer de Voorzitter, Dames en Heeren. 

Het afgeloopen jaar is voor de Vereeniging een jaar van kalme 
bedrijvigheid geweest. Het ledenaantal bleef zoo ongeveer gelijk, 
een geringe afname door vertrek, overlijden enz. en daartegenover 
een geringe toename door toetreding van nieuwe leden. Het is zeer 
wenschelijk dat ieder in eigen kring eens rondspeurt of er ook 
aspirantleden voor de Vereeniging onder kunnen zijn; nog geen '/3 
van het aantal tandartsen is lid. 

Van de Vereenigingsuitgaven werden verkocht: 

Schoolplaat 223 exemplaren; 
Jongensplaat 52 exemplaren; 
Groote Brochure 149 exemplaren; 
Kleine Brochure 28000 exemplaren. 

Het ommegaand museum berust op 't oogenblik voor een belang-
rijk gedeelte op de Kliniek der R. T. V. en zal door bet Dag. Bestuur 
grondig worden nagezien met het oog op het in Aug. te houden 
congres, waar het beste gedeelte van het Museum heen zal gaan. 

Het is in het afgeloopen jaar geëxposeerd te Haarlem en gedurende 
vele maanden in het schoolmuseum te den Haag, waar het door zeer 
vele schoolkinderen onder geleide van den onderwijzer is bezocht. 
Verder is het niet tentoongesteld. Het is n.l. nog niet geheel hersteld 
van de zware beschadiging die het bij het vervoer R'dam—Utrecht 
heeft opgeloopen. Het bestuur heeft nog geen besluit genomen of aan 
de Alg. Ned. Vereen. ,;het Groene Kruis" of aan een andere vereen. 
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de exploitatie toevertrouwd zal worden. Voorloopig wordt het met 
't oog op het a.s. Congres gespaard. Alleen een klein gedeelte wordt 
in Mei a.s. nog geëxposeerd op het Congres van Chr. Onderwijzers 
in A'dam. 

Van de film van Kirk werd een duplicaat gemaakt met een ver-
beterde, meèr Hollandschen tekst, en met medewerking van collega 
Eibrink Jansen werd er een nieuwe film over schooltandverzorging 
opgenomen, die" U hier vanavond voor 't eerst zult zien afdraaien. 

Het bestuur zal U vanavond voorstellen om aan het te houden 
Congres in Augustus een subsidie van f 500.— te verleenen en tevens 
in overleg met de Commissie van het Congres voor minstens f 500.—
propagandamateriaal te koopen, waarvan het Congres dus de primeur 
zal hebben, maar na afloop van ihet Congres zal de hoeveelheid aan 
te koopen modellen enz, een niet onaanzienlijke uitbreiding van ons 
expositiemateriaal vormen. 

Verschillende collega's hielden populaire voordrachten en vroegen 
daartoe lantaarnplaatjes aan. Er werd dit jaar een nieuwe wand-
spreuk (ontwerp Laseur) gedrukt, welke voor zeer schappelijken prijs 
te krijgen is. 

Op het oogenblik is in voorbereiding een tandheelkundig A. B. C. 
De uitgave is weliswaar zeer duur, maar 'het boekje zal er zeer 
smakelijk uitzien en door den verkoop in eigen hand te houden komt 
de prijs niet hoog. Met een beetje medewerking van de tandartsen 
zijn ze gauw onder het publiek gebracht. 

Verder zijn er nog verschillende propagandaplannen, maar we 
kunnen niet alles tegelijk aanpakken. In ieder geval is er het komende 
Vereenigingsjaar genoeg nuttig werk te doen. 


